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מועצת הכותנה

החום הכבד שמסרב לעזוב ומספר הנדבקים מקורונה שאיננו יורד מתובלים בפוליטיקה  

כל  , בהכרח קשורה לדרך בה היו הדברים צריכים להתנהלאיננה המכתיבה התנהלות אשר 

שילוך השדות החל וההכנות  . החיים ממשיכים, זאתועם והנשמהאלה מחמיצים את הלב 

.האחרונות לקראת הקטיף והניפוט בעיצומן

בשבוע שעבר התקיימה ישיבה משותפת של מועצת המנהלים וצוות ההיגוי של העבודה  

רוח הדברים וההנחיה היו כי  . בישיבה הוצגו חלופות המתיחסות לזמן הקרוב. האסטרטגית

ייזרעו  2021עלינו לעשות את המיטב על מנת לשמר את היכולות ולמצוא כל דרך שגם בעונת 

.גם אם בהיקפים לא גדולים, שדות כותנה

נציג בשני מפגשי זום את חלקה הראשון של העבודה  , בימים שלישי ורביעי של השבוע הבא

מטרת המפגשים היא להשמיע וחשוב מכך לשמוע את  . האסטרטגית וההמלצות לעונה הקרובה

.כיצד הם היו ממליצים להתנהל בתקופה זו, המגדלים

אוהב ישראל ויקיר ענף הכותנה בישראל אשר בזכות  , ריינר האמרהשבוע הלך לעולמו מר 

אישיותו המיוחדת בנה מערכת יחסים חמה ותומכת עם מובילי הענף וידע לשווק את התוצרת  

.  הישראלית גם בתקופות קשות לאורך שנים רבות

.  מועצת הכותנה מוקירה את זכרו ותרומתו רבת השנים

למרות  , אנו ממשיכים לחפש דרכים יצירתיות לתמיכה ישירה באותם מגדלים אשר מעונינים

לזרוע כותנה גם בעונה הבאה ומקווים שבסופו של יום נוכל להביא  , אי הוודאות הקיימת

.  גם אם זו תהיה צנועה, בשורה

2020בספטמבר 09 ידיעון למגדלים

יםִבָחְרָת הֹדוָשַל הַע

רֹש אוֶמֶּשַה הָלֹעו

יםִבָגְרּים וִלֳּבִשִמ

.רֹמוְזִה מֶלֹעו, הֶלֹעו

ֹתוָמְדַל אַר עָּכִיר אִה שֶז

יוָלּבוְם יֶחֶל לַע

בֹטָל רַּטִה מֶלֹיר עוִה שֶז

חיים גורי.בָרָּשִמּם וֹחֵמ

יזהר לנדאו
ל"מנכ


